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描述 

Description    

 

类型            钙/锌复合稳定剂 

Type            Ca/Zn stabiliser 

外观             液状 

Appearance      liquid 

 

性能/应用 

Performance / 

Application  

 

 

 

 

 

 

 

BAEROSTAB NT 340 RF 是一种低气味、无毒的钙/锌稳定剂。 

BAEROSTAB NT 340 RF is a low odour non-toxic Ca/Zn stabiliser. 

 

BAEROSTAB NT 340 RF 适合在透明及着色的软质PVC挤出应用。 

BAEROSTAB NT 340 RF has been developed for the extrusion of crystal clear and pigmented 

flexible PVC. 

 

BAEROSTAB NT 340 RF 不含三壬基化苯基亚磷酸酯。 

BAEROSTAB NT 340 RF is free from TNPP. 

 

BAEROSTAB NT 340 RF 与环氧增塑剂BAEROSTAB LSA（2 – 5 phr）共用将具有优良的静态

和动态热稳定性及无析出问题。 

BAEROSTAB NT 340 RF offers in combination with epoxy plasticiser BAEROSTAB LSA  

(2 - 5 phr) excellent static and dynamic heat stability and plate-out-free processing. 

 

推荐使用剂量: 1.3 - 2.0phr  

The recommended dosage ranges from 1.3 to 2.0 phr, according to the application. 

 

根据加工情况所需，可自行添加微量外润滑剂与BAEROSTAB NT 340 RF一起使用。  

Depending on conditions, the self-lubricating properties of BAEROSTAB NT 340 RF can be 

backed-up by addition of some external lubricant. 

 

审批 

Approval 

BAEROSTAB NT 340 RF 在大多数国家是允许使用于食品接触项目。 

BAEROSTAB NT 340 RF is approved for food contact applications in most countries. 

 

百尔罗赫产品安全部门可根据顾客要求提供最更新文档。 

Upon customer request, Baerlocher product safety department will prepare an updated 

statement. 

 

储存 

Storage 

常温下 (15- 40°C) 干燥保存，打开后请注意密封。 

Dry storage at normal temperature (15- 40°C) is recommended. Once opened packaging should 

be firmly closed. 
 

产品说明 BAEROSTAB NT 340 RF 

 

  


